
Boniek: Proponowałem Lewandowskiego Romie

News - ASRoma.pl

Były gracz Giallorossich, a obecnie prezes PZPN, Zbigniew Boniek, udzielił

wywiadu dla programu "Te la do io Tokyo" nadawanego przez Radio Centro

Suono Sport. 

 

- Oglądałem Roma-Fiorentina w telewizji i od dawna nie widziałem tak pięknego

meczu piłki nożnej, rozgrywanego dobrze przez obydwa zespoły. Licząc akcje

napastników powinno skończyć się na 10-4.

 

O Lewandowskim...

- Jest jednym z pięciu najlepszych napastników w Europie. Proponowałem go

staremu kierownictwu Giallorossich. Można było go pozyskać za niewiele...Ma dobry

charakter i może się jeszcze rozwijać.

 

Lamela i Pjanic?

- Obydwaj są dobrzy i inteligentni. Nie urodzili się dla tych pozycji na boisku, jednak

są w stanie się dostosować. Dziś w piłce, jeśli chcesz się przykładać i pocić, możesz

zrobić wszystko. Totti jest tego przykładem.

 

O Zemanie...

- Jestem zakochany w tym trenerze, gdyż mówi mało, ale za to dużo pracuje z

zespołem. Mam nadzieję, że może stać się Fergusonem Romy, pozostając do 80 lat.

 

O De Rossim...

- Jest inteligentny i po tym jak zawiesi buty na kołku może robić karierę jako trener.

Teraz jednak musi oddać się do dyspozycji trenera.
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